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SPRAWOZDANIE 

                   Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej 

 

    Wysoka Rado!  

Sprawozdanie dotyczy okresu od 27.04.2007r. do 29.05.2007r. 

 

Do najwaŜniejszych zrealizowanych w tym okresie zadań naleŜą: 

1. Kontynuujemy realizację inwestycji pn. ,,Modernizacja i rozbudowa ujęcia wody wraz ze  

    stacją uzdatniania wody w miejscowości Niegów”. Inwestycja współfinansowana jest  

    z funduszy unii europejskiej z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz  

    z budŜetu państwa.  

    Wykonawca prac tj. Przedsiębiorstwo Budownictwa i Instalacji ,,ABT” Badora i Spółka s.j.  

    z Częstochowy w okresie objętym sprawozdaniem zamontował zbiorniki filtrujące, pompy  

    sieciowe oraz kontynuuje prace przy modernizacji budynku – wykonane zostało  

    w części pokrycie dachowe, oraz przystąpił do termomodernizacji budynku. 

2. Zakończona została budowa sieci wodociągowej miejscowościach Głuchy, Wysychy,  

    Dębinki. Po opracowaniu inwentaryzacji powykonawczej przez geodetę wystąpię do  

    Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego o wydanie pozwolenia na uŜytkowanie.  

    W najbliŜszym czasie planowane jest utworzenie referatu zajmującego się gospodarką  

    komunalną, więc umowy na pobór wody z mieszkańcami podpisywane będą po utworzeniu  

    referatu. 

3. Zakończona została realizacja inwestycji pn. ,,Budowa sieci wodociągowej w  

    miejscowościach Gaj – Zazdrość”. W dniu 1 czerwca odbędzie się komisyjny odbiór tej  

    inwestycji. Inwestycja dofinansowana jest  z Urzędu Marszałkowskiego Województwa  

    Mazowieckiego w kwocie 150tys. zł. w ramach Samorządowego Programu Rozwoju  

     Mazowsza. Pobór wody z nowowybudowanych sieci wodociągowych moŜliwy będzie po  

     uzyskaniu pozwolenia na uŜytkowanie i podpisaniu umów na pobór wody. 

 4. W dniu 27 kwietnia odbyła się rozprawa w Sądzie Pracy w Ostrowi Mazowieckiej  

     z powództwa Pani Barbary Gietka byłej Skarbnik Gminy, która domagała się: 

     - sprostowania świadectwa pracy poprzez zmianę rozwiązania stosunku pracy  

        z porozumienia stron na rozwiązanie z przyczyn nie dotyczących pracownika.  

     - wypłacenia ekwiwalentu za 16 dni roboczych urlopu wypoczynkowego za 2006 rok 

     - odszkodowania w kwocie 1 500zł z tytułu pominięcia przy przyznawaniu nagród z  

        oszczędności za 2006rok. 

      JuŜ na pierwszym posiedzeniu zapadł wyrok w tej sprawie w całości oddalający  

     Ŝądania. 
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5. W dniu 27 kwietnia podpisałem protokół z kontroli inwestycji pn. ,,Rozbudowa i  

      modernizacja oczyszczalni ścieków w Zabrodziu” zrealizowanej z funduszy Unii  

     Europejskiej przeprowadzonej przez pracowników Mazowieckiego Urzędu  

     Wojewódzkiego w Warszawie. Kontrola wypadła pozytywnie i nie wykazała Ŝadnych    

      nieprawidłowości. 

6. W dniu 3 maja uczestniczyłem w uroczystościach związanych z obchodami ,,Dnia  

    StraŜaka”, podczas których w Kościele p.w. Świętej Trójcy w Niegowie został poświęcony  

    sztandar Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Słopsku.  

7. W dniu 7 maja uczestniczyłem w spotkaniu zorganizowanym przez Generalną Dyrekcję  

    Dróg Krajowych i Autostrad w Warszawie z udziałem przedstawicieli Mazowieckiego  

    Urzędu Wojewódzkiego oraz projektantów w sprawie budowy jezdni lokalnych wzdłuŜ  

    drogi krajowej S 8 pomiędzy miejscowościami Głuchy i Niegów oraz miejscowościami Gaj  

    i Niegów, a takŜe wybudowania kładki dla pieszych w miejscowości Gaj.  

    Otrzymałem zapewnienie, Ŝe większość dróg lokalnych, o budowę których wnioskowałem  

    zostanie wybudowana przez GDDKiA, będą to często drogi o szer. 3,5m  

   dwukierunkowe wykonane z dwu warstw asfaltobetonu 4cm + 4cm na podbudowie z  

   tłucznia. GDDKiA wybuduje jezdnię lokalną po zachodniej stronie drogi krajowej łączącą  

   miejscowość Głuchy z Niegowem poprzez ul. Klonową. TakŜe po wschodniej  

   stronie połączy drogi lokalne, ale istniejącymi drogami biegnącymi przez teren byłego  

   Państwowego Gospodarstwa Rolnego. Z uwagi na zlokalizowanie przejścia dla zwierząt –  

   wiaduktu o szer. 45m pomiędzy miejscowościami Gaj i Niegów oraz kolizji dróg zwierząt i  

   pojazdów GDDKiA połączy drogi lokalne istniejącymi drogami gminnymi. Nie jest to  

   przebieg o który wnioskowałem, ale wybudowanie tych dróg podniesie atrakcyjność  

   terenów wzdłuŜ tych dróg. Projektanci oraz GDDKiA nie widzi potrzeby budowy kładki  

   dla pieszych w miejscowości Gaj, z wyjaśnień projektanta wynika, Ŝe jezdnia na wysokości  

   mostu przy rzece Fiszor zostanie podniesiona o 1,8m, wobec czego nie ma zagroŜenia, Ŝe  

   przejście będzie zalewane w okresie wiosennym. Zwróciłem się takŜe z prośbą o ponowne  

   przeanalizowanie przypadków wykupu budynków od osób, które są zainteresowane  

   sprzedaŜą swoich nieruchomości, szczególnie tych którym GDDKiA pogarsza warunki  

   Ŝycia. 

8. W dniu 9 maja w Państwowej Powiatowej StraŜy PoŜarnej w Wyszkowie odbyło się  

    posiedzenie Mazowieckiego Wojewódzkiego Zespołu Reagowania Kryzysowego w   

    sprawie zagroŜenia powodziowego z udziałem Wojewody Mazowieckiego – Jacka Sasina. 

    Na tym spotkaniu wnioskowałem o wyregulowanie koryta rzeki Bug począwszy od Zalewu  

    Zegrzyńskiego, aŜ po Wyszków poprzez pogłębienie koryta, wykarczowanie rosnących  
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   drzew oraz wykonanie wałów przeciwpowodziowych. Niestety w najbliŜszych latach z  

    uwagi na brak środków Wojewoda nie wykona regulacji rzeki. Jedyną czynnością, którą  

    zamierza wykonać przed zimą będzie wykarczowanie drzew blokujących przepływ kry. 

    Na wyregulowanie koryta rzeki wojewoda zamierza wykonać projekt i złoŜyć wniosek o  

    dofinansowanie z funduszy unii europejskiej.  

    Planowany termin realizacji to najwcześniej 2009r. 

    Podczas tego spotkania otrzymałem od Wojewody promesę na łódź płaskodenną oraz  

    pompę szlamową, o którą wnioskowałem po powodzi.  

    W najbliŜszym czasie odbierzemy łódź oraz pompę, bo są one niezbędne podczas powodzi   

    zarówno do monitorowania jak i transportu mieszkańców.  

9. Niestety pomimo pozytywnej opinii Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego do 4  

    wniosków na odbudowę dróg popowodziowych w miejscowości Młynarze skierowanej do  

    Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji – Biura Do Spraw Usuwania Klęsk  

    śywiołowych nie zostały nam przyznane środki na odbudowę tych dróg.  

10. W dniu 14 maja odbyła się trzecia kontrola w tym roku na oczyszczalni ścieków w  

     Zabrodziu przeprowadzona przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska w  

    Ostrołęce. Wyniki kontroli są pozytywne – w dniu jutrzejszym podpiszę w Inspektoracie  

    w Ostrołęce protokół z kontroli. 

11. W dniu 15 maja gościliśmy na terenie oczyszczalni ścieków Telewizję Polską Program 3,  

     celem nagrania krótkiego splotu reklamowego dotyczącego zrealizowanych inwestycji z  

      udziałem funduszy unii europejskiej.  

12. W dniu 18 maja uczestniczyłem w XX Ogólnopolskiej Konferencji Wójtów, Burmistrzów    

     Prezydentów, Starostów i Marszałków zorganizowanej przez Związek Województw RP,  

     Związek Powiatów Polskich, Związek Miast Polskich i Związek Gmin Wiejskich. 

13. W dniu 24 maja uczestniczyłem w odsłonięciu pomnika kard. Stefana Wyszyńskiego –  

      patrona szkoły w Publicznym Gimnazjum w Zabrodziu. Dziękuję Pani Dyrektor, Gronu  

     Pedagogicznemu, Radzie Rodziców oraz uczniom za przygotowanie tej uroczystości. 

14. W dniu 25 maja uczestniczyłem w uroczystościach związanych z obchodami ,,Dnia  

     StraŜaka” zorganizowanych przez Komendę Powiatową Państwowej StraŜy PoŜarnej  

     w Wyszkowie wspólnie z Komendą Powiatową w Ostrowi Mazowieckiej. 

15. W dniu 26 maja uczestniczyłem w uroczystościach z okazji ,,Dnia Dziecka”  

      zorganizowanych przez mieszkańców miejscowości Gaj.  

      Serdecznie dziękuję Pani Sołtys za zaproszenie i przygotowanie uroczystości. 

16. W dniu 27 maja uczestniczyłem wspólnie z Sołtysami oraz Radnymi w 15 pielgrzymce  

       sołtysów do Lichenia. 
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17. W dniu 18 maja został ujęty przez tutejszą Policję podpalacz lasów. Okazał się nim  

       mieszkaniec miejscowości Wysychy, który po odbyciu czasowego zatrzymania został  

       zwolniony z aresztu. 

 18. Podpisałem umowę z Przedsiębiorstwem InŜynierii Sanitarnej ,,ENERGAS” s.c. Paweł i     

        Andrzej Ochenkowscy z Ostrołęki na wykonanie map do celów projektowych oraz  

        dokumentacji projektowej dla inwestycji ,,Budowa sieci wodociągowej Lipiny – Dębinki  

       – Zabrodzie – Mościska. 

 18. W dniu dzisiejszym odbyło się postępowanie przetargowe na wykonanie map do celów  

       projektowych oraz dokumentacji projektowej dla inwestycji ,,Budowa sieci  

       wodociągowej z przyłączami Mościska – Przykory – Obrąb – Karolinów – Kiciny,  

       gm. Zabrodzie. 

 

 

 

 


